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Abstract (en)
[origin: WO2015062831A1] The invention relates to a sleeve (1) for a dispensing apparatus (2). The dispensing apparatus (2) is suitable for the
reception of a collapsible cartridge (3) including a dispensable medium. The cartridge (3) and the sleeve (1) can be arranged with respect to one
another in such a way that the sleeve (1) can support a cartridge wall (9) of the cartridge (3) in at least one section thereof during a dispensing of the
medium. A length (L) of the sleeve (1) can be changed substantially in parallel to a dispensing direction (A).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Hülse (1) für eine Austragseinrichtung (2). Die Austragseinrichtung (2) ist geeignet zur Aufnahme einer kollabierbaren
Kartusche (3) enthaltend ein austragbares Medium. Die Kartusche (3) und die Hülse (1) sind derart zueinander anordenbar, dass während eines
Austragens des Mediums die Hülse (1) eine Kartuschenwand (9) der Kartusche (3) in zumindest einem Abschnitt abstützen kann. Eine Länge (L) der
Hülse (1) ist im Wesentlichen parallel zu einer Austragsrichtung (A) veränderbar.
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